



CANADIAN MASTERS WEIGHTLIFTING FEDERATION

Board Member Candidate Application Form

Thank you for your interest in serving as a member of the Board of Directors of the Canadian Masters Weightlifting Federation. Serving on the board is a rewarding experience and an opportunity for personal and professional growth. Completing this form will help you understand the skills and time/resource commitments of this leadership position.

Please return this completed Information Form to the Nomination Chair of the CMWFHCM c/o cmwfhc.unc@hotmail.com before April 10, 2020. You may also enter the required information within the body of an email to the same email address.

This Information Form will be kept confidential and on file with the Canadian Masters Weightlifting Federation. Information Forms are used by the Board's Nominating Committee to identify and evaluate potential board candidates for election. All new directors are elected by a majority vote at the Annual General Meeting.

If you are elected to the Board, you agree that you can provide at least 6-8 hours a month in related Board and Committee assignments, and that you do not have any conflict-of-interest in participating on the Board.

(A) Name: _____

Your Home Phone Number: _____ Cell number: _____

Address: _____

Email address (please write it carefully):

Present Occupation/Place of Employment:

B) Briefly describe why you would like to join our Board of Directors:

C) What has been your prior experience with non-profit membership organizations?

D) Your current organizational affiliations (names of the organization and your role(s):

1. _____

2. _____

3. _____

4. _____

E) Have you served (or are currently serving) on other non-profit boards? If so, which one(s) and what was or is your role?

F) Which of these areas are of interest to you? Check those that apply:

Board Development	_____	Financial Management	_____
Revenue Resource Development	_____	Policy Development	_____
Historical Archiving	_____	Anti-doping Education	_____
Public Relations	_____	Awards Selection Panels	_____
Translations	_____	Social Network Development	_____

G) Other than serving as a board member, are any of these positions of interest to you? Note that many of these positions are currently filled. However, in the future some of these positions may require an assistant.

Records Secretary	_____	Membership Secretary	_____	Hall of Fame Secretary	_____
Provincial Representative	_____	Archivist	_____	Translator	_____
Bookkeeper	_____	Board Secretary	_____		

Signature: _____

Date: _____



FÉDÉRATION HALTÉROPHILIE CANADIENNE MAÎTRES

Formulaire d'application pour Membre du Conseil

Merci de votre intérêt pour servir en tant que membre du Conseil de Directeurs de la Fédération Haltérophilie Canadienne Maîtres. Servir sur le Conseil est une expérience enrichissante et une opportunité de croissance personnelle et professionnelle. Compléter ce formulaire va vous aider à comprendre les habiletés et les demandes de temps/ressources de cette position de leadership.

SVP retourner le formulaire d'information complété au Président des nominations de la CMWFHCM a/s cmwfhc.onc@hotmail.com avant le 10 avril 2020. Vous pouvez aussi remplir l'Information dans le courriel du message à la même adresse.

Ce formulaire d'information sera gardé confidentiel et aux dossiers de la Fédération Canadienne d'Haltérophilie Maîtres. Ces formulaires d'information sont utilisés par le Comité de Nomination du Conseil pour identifier et évaluer les candidats potentiels au Conseil pour élection. Tous les nouveaux directeurs sont élus par un vote majoritaire à l'Assemblée Générale Annuelle.

Si vous êtes élus sur le Conseil, vous êtes d'accord que vous pourrez fournir de 6-8 heures par mois à effectuer des tâches reliées au Conseil et comités, et que vous n'avez pas de conflit d'intérêt par votre participation au Conseil.

A) Nom: _____

Votre numéro de téléphone: _____ Numéro de cellulaire: _____

Adresse: _____

Adresse courriel (SVP écrire celle-ci avec soin):

Occupation actuelle/Lieu d'emploi:

B) Décrire brièvement pourquoi vous voudriez vous joindre à notre Conseil de Directeurs:

C) Quelle a été votre expérience antérieure avec des organisations à but non lucratif?

D) Vos affiliations actuelles avec des organisations (noms de l'organisation et votre(vos) rôle(s)):

1. _____

2. _____

3. _____

4. _____

E) Avez-vous servi (ou servez-vous en ce moment) avec d'autres conseils d'organisation à but non lucratif? Si oui, lesquels et quel était votre rôle (ou vos rôles)?

F) Lesquels de ces domaines vous intéressent? Indiquez ceux qui s'appliquent:

Développement du Conseil	_____	Direction financière	_____
Développement de source de revenu	_____	Développement de politiques	_____
Archives historiques	_____	Éducation antidopage	_____
Relations publiques	_____	Conseils de sélection de prix	_____
Traduction	_____	Développement de médias sociaux	_____

G) Autre que servir en tant que membre du Conseil, est-ce que n'importe quelle de ces positions vous intéressent? À noter que plusieurs de ces positions sont présentement déjà occupées. Cependant, dans le futur certaines de ces positions pourraient exiger un assistant.

Secrétaire des records	_____	Secrétaire des adhésions	_____
Secrétaire du Temple de la Renommée	_____	Représentant provincial	_____
Archiviste	_____	Traducteur	_____
Comptable	_____	Secrétaire du Conseil	_____

Signature: _____

Date: _____